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المقدمة  -1

من سبائكمصنوعةنظام منع الانفجار عبارة عن شبكة

نائية ضد الألومنيوم صُممت بدقة فائقة لتوفير حماية استث

في الحرائق وحالات الانفجار أو الحرائق سريعة الانتشار

أو الحاويات أو الأنفاق أو خطوط الأنابيبالوقودخزانات 

.شتعالالتي تحتوي على سوائل أو غازات أو أتربة قابلة للا

ائك السبصنعبعد مئات التجارب، نجحنا في تطوير مواد

وير الخاصة المزودة بتكنولوجيا معالجة متخصصة في تط

مواد مقاومة للهب ومقاومة للانفجار من خلال معدات 

سبة المئوية الإنتاج الاحترافية، لتحقيق التحكم الصارم في الن

قيقة للمحتوى الكيميائي، وتغيير العناصر المعدنية الد

دن والخواص الميكانيكية لإحداث تغيير في تبلور المع

ناء، الداخلي، وتعزيز المتانة، والليونة، والقدرة على الانح

والمرونة في الأداء، وصنع مادة هيكلية شبكية متعددة 

آكل الأضلاع تتمتع بفترة خدمة طويلة ولا تتعرض للت

.بسهولة
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نظرية منع الانفجار-2

ا لأن الشررربكة الموجرررودة فررري صرررفائ  المررر ادة نظررررلأ

ة المقاومرررة للانفجرررار بهرررا ثقررروب علرررى شررركل خليررر

عردد النحل، ينقسرم التجويرا الرداخلي للخرزان  لرى

عنررررد وضررررع المررررادة " الحجرررررات الصررررغيرة"مررررن 

المقاومررررررة للانفجررررررار المصررررررنوعة مررررررن سرررررربائك 

وتتمترررع هرررجر الحجررررات. الألومنيررروم فررري الخرررزان

هيكل بالقدرة على منع انتشار اللهب، كما أن هجا ال

اريررة علررى شرركل خليررة النحررل يتمتررع بموصررلية حر

اص ممتازة لكل وحدة حجرم وبالترالي يمكنرم امتصر

معظرررم الحررررارة المنبعثرررة عرررن الاحترررراق بشررركل 

عررد سررريع، بحيررث تقررل درجررة الحرررارة النهائيررة ب

غرراز تفاعرل الاحتررراق بصررورة كبيرررة، ويقررل تمرردد

الترالي، وب. التفاعل ولا ترتفع قيمرة ضرغط الحاويرة

ا ف يمررا تقرردم المررواد المقاومررة للانفجررار أداءلأ ممتررازلأ

.يتعلق بالحماية من الانفجارات

3

https://api.whatsapp.com/send/?phone=%2B966112712100&text&type=phone_number&app_absent=0
mailto:info@masader-j.com
https://www.masader-j.com/masader/store
https://www.google.com/maps/place/%D8%B4%D8%B1%D9%83%D8%A9+%D9%85%D8%B5%D8%A7%D8%AF%D8%B1+%D8%A7%D9%84%D8%AC%D8%B2%D9%8A%D8%B1%D8%A9+%D8%A7%D9%84%D8%AA%D8%AC%D8%A7%D8%B1%D9%8A%D8%A9+%D9%85%D8%B3%D8%A7%D9%87%D9%85%D8%A9+%D9%85%D9%82%D9%81%D9%84%D8%A9%E2%80%AD/@24.531596,46.6999206,19z/data=!4m6!3m5!1s0x3e2f0d7874ca69e9:0xd1e81cf9a0162528!8m2!3d24.5316809!4d46.6999657!16s%2Fg%2F11g_v737tp?entry=ttu


مبدأ مقاومة الانفجار-3

ا لشرركل الهيكررل علررى شرركل خليررة النحررل للشرربكة المصررنوعة مررن المررادة المقاومررة للانفجررار ، ينقسررم نظرررلأ

تشرار جدلأا، وهجر الحجرات قادرة علرى الحرد مرن ان" الحجرات الصغيرة"تجويا الحاوية  لى العديد من 

كرل وحردة اللهب، وفي الوقت جاتم، يتمتع هرجا الهيكرل علرى شركل خليرة النحرل بموصرلية حراريرة جيردة ل

عظمررى مررن يررتم امتصرراص الغالبيررة ال! حجررم، بحيررث يمكررن تنفرري  الطاقررة الناتجررة عررن الاحتررراق بسرررعة

حترراق بشركل الحرارة الناتجة عن الاحتراق بسرعة، بحيث يتم تقليل درجة الحرارة النهائيرة لتفاعرل الا

قاومرة للانفجرار ولرجلك، تقردم المرواد الم. كبير، وتوسيع غاز التفاعل لتقليل درجة قيمة الضغط بالحاويرة

ا فيمرررا يتعلرررق بالحمايرررة مرررن الانفجرررارات  وفررري ع مليرررة المصرررنوعة مرررن سررربائك الألومنيررروم أداءلأ ممترررازلأ

مترر مكعرب مملروءة 50متر مكعب فقط في حاوية بسعة 1الاستخدام، تكون المساحة الفعلية المشغولة 

.بمواد مقاومة للانفجار
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يتم وضع المادة  يتم مل الخزان بالوقود 

يتم امتصاصها من خلال المادة  او ارتفاع درجة الحرارة فى حالة حدوث شرارة

عىالطبيوالوضعيتم الرجوع للحرارة المعتادة يتم امتصاص الحرارة الزائدة 

طريقه العمل-4
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التطبيقات  -5
ات يمكررن اسررتخدامم لشرراحنات الوقررود وشرراحنات الوقررود المتنقلررة وشرراحنات وقررود المطررارات والمركبرر

العسرررركرية والطررررائرات والسررررفن وغيرهررررا مررررن خزانررررات الوقررررود والخزانررررات المقاومررررة للانفجررررار

غيرهرا يمكن استخدامها لمجموعة متنوعة من تخزين البنزين وزيت الديزل ومراء المروز والأسريتون و

.من الحاويات والخزانات المقاومة للانفجار
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تفاصيل المنتج-6
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المزايا-7

ن والبترررول يمنررع انفجررارات البنررزين والميثرران والبروبرران والررديزل والأسرريتون والتولرروين والإيثررا1.

.والمجيبات الأخرى والمواد المماثلة

.تعمل الحاويات المعدنية المزودة بالمنتج على  زالة الكهرباء الساكنة بشكل فعاّل2.

.ليمكن لناقلات النفط المحمّلة بالمنتج أن تقلل من ارتجاج السوائل أثناء عملية النق3.

اخرل الحاويرة لا يتشرور د. لا يسبب المنتج تآكل الجدار الداخلي للحاويرة ولا يررثر علرى جرودة الرنفط4.

. نروات للرنفطولا يتآكل أو يتعرض للبلى أو يجوب في النفط أو في أي مجيبات أخررى ولا يسرد أي ق

.يمكن استخدامم لفترة طويلة بعد التركيب لمرة واحدة

.ورتعمل السبيكة جات السعة الحرارية العالية على  زالة الطاقة الحرارية الخطيرة على الف5.

.صغيرةيعمل تصميمنا الشبكي على تقسيم الخلائط الغازية الساخنة على الفور  لى كميات6.

.يتم  طفاء أي لهب أو عملية انفجار بسرعة فائقة7.

.موثوق للغاية بفضل قيامم باستخراج الطاقة بشكل فوري8.

.يعمل كحاجز مادي لتثبيط الحرائق بجميع أنواعها9.

.تواجدر الفعلي يكفي لتشغيلم10.
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الفوائد-8

ي تحقيق لقد نجحت صهاريج تخزين النفط المعدلة بواسطة الحاجز والتكنولوجيا المقاومة للانفجار ف

هرباء النيران المكشوفة، الك)السلامة الجوهرية، حيث لن تكون معرضة للانفجار عند مواجهة الحوادث 

، وحتى في (الساكنة، اللحام، الطلقات النارية، البرق، الاصطدامات، التشغيل غير الصحي ، وما  لى جلك

ا على منع انفجار النيران، و بطاء سرعة انتشار اللهب، و التقليل من حالة نشوب حريق، فإنها تعمل أيضلأ

.ارتفاع اللهب بشكل كبير، مما يساعد على  طفاء الحريق

:حماية البيئة وتوفير الطاقة

محطات الوقود طبقلأا لقاعدة  عاقة تطاير النفط والغاز، قامت اكاديمية بكين للعلوم البيئية الخاصة ب

  الضخم، وكانت حالة اختبار التنفيفىبإجراء اختبار لبيانات تفريغ الغاز والنفط وبيانات التطاير 

ار بإصلاح جهاز في ظل نف  الحالة، يقوم تنفيج تقنية الحاجز المضاد للانفج: كالآتيالاختبارنتائج

ضل من تجديد خزان الخزان في تفريغ النفط والغاز وتطاير الغاز في ظل حالة التنفي  الكبير بشكل أف

وكل %. 43بنسبة التنفي  الكبيرحالةتفريغ النفط والغاز وتطاير النفط وتطاير الغازات في ظل حالة 

.لوث البيئةجلك يردي  لى تمكين الشركات والمجتمع من تحقيق فوائد كبيرة، والحد بشكل فعال من ت
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الفوائد-9

:حماية الموارد المائية

منعوالخزان،جدارتآكلوتأخيرالخزان،لجداركاثوديةحمايةتوفيرعلىالعازلةالمنتجاتتعمل

اولكنالجوفية،الميارمواردحمايةمنالغرضلتحقيقوجلكالتسرب،ومنعالتآكل، عمرالةلإطأيضلأ

اطويلةلفتراتوصيانتهاتنظيفهايصعبالتيالخزاناتتلكخاصةالخزان،خدمة موقعفيواجدهالتنظرلأ

.الوقودمحطةفيحسا رئيسي

:منتج آمن وموثوق، بتكاليف تشغيل منخفضة

فيالتغيراتبللانفجارالمقاوِمةالمدفونةالتخزينلصهاريجالانفجارومقاومةالسلامةوظيفةتتأثرلا

أجهزةشلوفالغاز،وانقطاعالميار،وانقطاعالكهربائي،التيارانقطاعمثل)والخارجيةالداخليةالظروا

يمكنحال،أيفي ضافية،مساعدةمعدات ضافة لىالحاجةدون،(جلك لىوماالآلي،والتحكمالمراقبة

.ةالمدفونالتخزينصهاريجفيتحدثالتيالحرائقوحوادثالانفجاراتمخاطرعلىتقضيأن

:إيقاف الاندفاع

اويةالحداخلالسائلاهتزازطاقةمنويقللالحاوية،داخلالمواداندفاعظاهرةمنكبيربشكليقلل

ناجمةالالحوادثوقوعاحتمالمنكبيربشكلويقللالسيارات، طاراتتآكلمنويقللمرة،40بمقدار

.الخطرةالكيميائيةالمتنقلةالنقلوحداتزيادةعن

:الاستاتيكيةمقاوم للكهرباء 

تراكملمنعيةالمعدنالحاويةجدارعلىالساكنةالكهرباءتحفيزيمكنالنفط،وتفريغتحميلعمليةفي

.الساكنةالكهرباء

:إطفاء الحرائق بسهولة

تغطيةسوىعليكفماسم،30عنيزيدلااللهبارتفاعوكانمشتعلةالزيتقيا فتحةكانت جا

.اللهب طفاءوسيتمحريقببطانيةالحفرة
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البيانات الفنية–10

سبائك الألومنيوم المخصصةمادة الصُنع

الخصائص الكيميائية
غير عضوي، سلبي، لا يتفاعل مع السوائل القابلة 

.للاحتراق أو المجيبات

جم لكل لتر40الوزن

من الحجم% 1.5إزاحة السائل

من الحجم% 0امتصاص السائل

درجة مئوية550درجة مئوية وحتى 100من درجة حرارة التشغيل

درجة مئوية فيما فوق650درجة حرارة الانصهار
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Masader AL-Jazeera   
Explosion Prevention System
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1- Introduction  

Explosion Prevention is a precision engineered 

proprietary aluminium alloy mesh that provides 

extraordinary protection against explosive 

combustion or fast-growing fires in fuel tanks, 

containers, tunnels or pipelines holding 

flammable liquids, gases or dust.

After hundreds times of experiments, the 

special alloy materials with special processing 

technology to develop flame-retardant and 

explosion-proof materials through professional 

production equipment, strictly control the 

percentage of chemical content, change the 

metallic microelements and mechanical 

properties to make a change of  the internal 

crystallization of the metal, increase toughness, 

ductility, bendability and elasticity performance 

and make a polygonal honeycomb mesh 

structure material which has long service time 

and not easy to be corroded and worn.
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2- Explosion suppression theory

After placing the aluminum alloy 

explosion-proof material in the tank, 

because the mesh in the explosion-

proof material laminate forms a 

honeycomb structure, the inner cavity 

of tank is divided into many "small 

compartments". These compartments 

can prevent spreading of flames, and 

this honeycomb structure has excellent 

thermal conductivity per unit volume 

can quickly absorb most of the heat 

released by combustion , so that the 

final temperature after combustion 

reaction is greatly reduced, the 

expansion of the reaction gas is 

reduced and the pressure value of the 

container is not increased. Therefore, 

explosion-proof materials have good 

explosion suppression performance.
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3- Explosion-proof principle

The container placed in the aluminum alloy explosion-proof material, due to 

explosion-proof material laminated mesh composed of honeycomb state 

structure, the container cavity is divided into many very small "small 

compartments", these compartments can curb the propagation of the flame, 

and at the same time, this honeycomb structure in the unit volume of a good 

thermal conductivity, the combustion can be quickly released! The vast 

majority of the heat released by combustion can be quickly absorbed, so that 

the final temperature of the combustion reaction is greatly reduced, the 

expansion of the reaction gas to reduce the degree of container pressure 

value is not high. Therefore, the aluminum alloy explosion-proof material has 

good explosion-proof performance; in the process of use, 50m ³ container 

filled with explosion-proof material, the actual space occupied is only 1m3.
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4- Explosion-proof principle

5

Put the mesh inside The Tank is filled with fuel

It is absorbed through the mesh In Case of Spark or high temperature 

The usual Temperature and normal 
condition are returned 

Excess heat I absorbed and distributed
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5- Applications  

can be used for fuel trucks, mobile fuel trucks, airport fuel trucks, military 

vehicles, airplanes, ships and other fuel tanks and tanks explosion-proof; 

can be used for a variety of storage of gasoline, diesel oil, banana water, 

acetone and other containers and tanks of explosion-proof.
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6 - Product Details

7

https://api.whatsapp.com/send/?phone=%2B966112712100&text&type=phone_number&app_absent=0
mailto:info@masader-j.com
https://www.masader-j.com/masader/store
https://www.google.com/maps/place/%D8%B4%D8%B1%D9%83%D8%A9+%D9%85%D8%B5%D8%A7%D8%AF%D8%B1+%D8%A7%D9%84%D8%AC%D8%B2%D9%8A%D8%B1%D8%A9+%D8%A7%D9%84%D8%AA%D8%AC%D8%A7%D8%B1%D9%8A%D8%A9+%D9%85%D8%B3%D8%A7%D9%87%D9%85%D8%A9+%D9%85%D9%82%D9%81%D9%84%D8%A9%E2%80%AD/@24.531596,46.6999206,19z/data=!4m6!3m5!1s0x3e2f0d7874ca69e9:0xd1e81cf9a0162528!8m2!3d24.5316809!4d46.6999657!16s%2Fg%2F11g_v737tp?entry=ttu


7 - Advantages

1. It can prevent the explosion of gasoline, methane, propane, diesel, acetone, 
toluene, ethane, petroleum and other solvents and similar substances.

2. Metal container which equipped the material can effectively eliminate 
static electricity.

3. The oil tanker loaded with this material can reduce the sloshing of the 
liquid during transportation.

4. The material does not wear the inner wall of the container neither pollute 
the oil quality. It does not deform in the container, it will not be corroded, 
be worn, or broken in the oil or any other solvents and does not block any 
oil channels. It can be used for a long time after one time install.

5. Its high thermal capacity alloy instantly removes dangerous thermal 
energy.

6. Our mesh design separates hot gaseous mixtures instantaneously into 
small volumes.

7. Any flame or explosive process is extinguished extremely quickly.

8. Extremely reliable through immediate caloric energy extraction.

9. Acts as a physical barrier to fires of all kinds.

10. works just by its physical presence.
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8 – Benefits

The oil storage tanks modified by the barrier and explosion-proof technology 

have realized the intrinsic safety, and will not explode when encountering 

accidents (open fire, static electricity, welding, gunshot, lightning, collision and 

incorrect operation, etc.), even if a fire occurs, it will also block the flame 

combustion, slow down the speed of flame propagation, and significantly 

reduce the flame height, which is conducive to the extinguishment of the fire.

Environmental protection and energy saving: 

with the role of inhibiting the volatilization of oil and gas, the Beijing Academy 

of Environmental Sciences for gas stations in the unloading of oil and gas 

volatilization data under the state of the big breath test, the test shows that: 

under the same state, the implementation of the barrier anti-explosive 

technology reform of the tank device in the unloading of oil and gas 

volatilization of oil and gas volatilization under the state of the big breath than 

the implementation of the renovation of the tank unloading of oil and gas 

volatilization of oil and gas volatilization under the state of the state of the big 

breath by 43%. For enterprises and society to bring considerable benefits, 

effectively reducing the pollution of the environment
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9 – Benefits
Protection of water resources: 

barrier products can play a cathodic protection of the tank wall, delay the corrosion 
of the tank wall, corrosion prevention, leakage prevention, so as to achieve the 
purpose of protecting groundwater resources, but also to extend the service life of 
the tank, especially for a long time can not be cleaned and maintained and is in a key 
sensitive location of the gas station buried tanks is more significant.

Low operating costs, safe and reliable: 

the safety and explosion-proof function of the explosion-proof buried storage tanks 
is not affected by changes in internal and external conditions (such as power 
outages, water outages, gas outages, failure of monitoring and automatic control 
devices, etc.), without the need to add additional auxiliary equipment, in any case 
can eliminate the risk of explosions and fire accidents occurring in the buried storage 
tanks.

Stop surge: 

significantly reduce the surge phenomenon of the medium inside the container, 
reduce the liquid shaking energy inside the container by 40 times, reduce the wear 
and tear of automobile tires, and greatly reduce the probability of accidents caused 
by surge in hazardous chemical mobile transport units.

Anti-static buildup: 

In the process of loading and unloading oil, the static electricity at the wall of the 
metal container can be induced to prevent static electricity buildup.

Simple fire extinguishing:

 If the oil measuring hole is on fire and the flame height is not more than 30cm, 
just cover the hole with a fire blanket and the flame can be extinguished.
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10 –Technical data

Special Aluminium AlloyMaterial

Inorganic, passive, does not react with combustible 
liquids or solvents.

Chemical Properties

40 gms per litre of volumeWeight

1.5% of volume
Displacement of 

liquid

0% of volumeAbsorption of liquid

1 00* to 550*COperating temp.

+650*CMelting temp.
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For more Products & Services
Visit our Web site :

www.masader-j.com
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